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Verslag Algemene Ledenvergadering MHC Forescate 8 september 2015 

 

 

Aanwezig: volgens de bij de secretaris aanwezige presentielijst 24 leden. 
 

Bericht van verhindering: 

Eugenie Zwanenburg, Joyce Visser, Elly van Kampen, Wouter Pont, Ineke de 
Jong, Esther Swen. 

 
 
Verslag: Susan Moll 

 

1. Opening. 

 
Voorzitter Jelle Raap heet iedereen hartelijk welkom en in het bijzonder de 

ereleden Toon Segeren en Aad Bol 

 
 

2.  Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 11 september 2014. 
 

Het verslag van 11 september 2014 wordt vastgesteld onder dankzegging aan de 

opsteller Susan Moll 
 

 

3.a. Jaarverslag van het seizoen 2014/2015. 

 
De voorzitter geeft een uitvoerige presentatie over de door MHC Forescate in het 

seizoen 2014-2015 uitgevoerde activiteiten. Dit wordt per commissie uitgebreid 

toegelicht in een PowerPoint presentatie (zie bijlage dia 3 t/m 14).  
 

Daarnaast kort toegelicht: 

• Het afgelopen seizoen waren nog geen lijntrainers voor alle lijnen 
beschikbaar. Met extra financieel budget is dit bij start seizoen 2015-2016 

wel gerealiseerd 

• Ad de Gruiter is na 3 jaar werkzaam als verenigingsmanager in vaste 

dienst per 01-07-2015  
• Eind seizoen 2014-2015 overdracht werkzaamheden Esther Swen naar 

Joyce Visser, thans de nieuwe manager HTZ  

• Overstap van goede jeugdleden naar andere verenigingen is en blijft 
groot. Blijven monitoren. 

• Opvallende ontwikkeling bij jongste jeugd. Opnieuw druk bezet met circa 
80 benjamini’s op zondagmorgen. Tevens geslaagde start kabouterhockey 
met 2x15 kabouters (groep 2 leeftijd) 

• MHC Forescate is trots op team en begeleiding G-jeugd. Wens is om meer 
G-hockey te genereren en is nog plaats voor enkele spelers in huidige 

teams.  

• Nauwelijks no-shows onder scheidsrechters. Dit heeft ook te maken met 
de planning/indeling die sneller bekend is. Wel enige zorg over aantal 

ouders dat wedstrijd fluit, ook de zogeheten zwaardere duels. Deze groep 

is iets te klein. 

• De velden 1,2 en 3 liggen er nog steeds goed bij. Langer dan de 
verwachte afschrijving van 10 jaar. Het semi waterveld op veld 1 (sinds 
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enkele een jaar met sproei-installatie) is 10 jaar oud. Drainageproblemen 

veld 4 lijken na aanpassingen verholpen 

• Door sponsorcommissie aanzienlijk aantal nieuwe sponsorcontracten 

afgesloten met, veelal, Voorschotense bedrijven 
• Nieuwe clubsite en MHC Forescate app is succesvol 

 

 
 

b. Jaarrekening 2014/2015, verslag van de penningmeester. 
 
De penningmeester presenteert de jaarrekening 2014-2015. Jaarverslag en 

begroting jaarrekening worden gedeeld. Ledenaantal (1.268) weer hoger dan 

seizoen 2013-2014. De totale contributie-inkomsten zijn dus verhoogd. Ook 

meer baten dankzij enkele geslaagde feesten, toernooien en grote club actie 
loten.  

 

De kosten zijn ook hoger dan begroot, vooral kosten van HTZ, huisvesting en 
beheer. 

-Verhoogde kosten HTZ komen enerzijds door bewuste investering in opleiding 
van het trainingskader maar anderzijds wordt een ongewenste tendens 

geconstateerd dat relatief gemakkelijker geld wordt uitgegeven en men slordig 

omgaat met clubmateriaal. 
-Verhoogde kosten huisvesting/beheer. Dit laatste is een gevolg van de 

aangepaste gebruikersvergoeding voor de velden. Onder andere als gevolg van 

de vertraging van de fusie van de beide beheerstichtingen, zijn de energiekosten 

het afgelopen jaar nog voor de rekening gekomen van de vereniging. Wel zal de 
beheerstichting (SBSSA) een grotere dotatie kunnen verrichten aan de 

voorziening voor het vervangen van de toplaag van de velden. 

 
Per saldo was het batig saldo € 5.479,-, licht hoger dan het ongeveer 

geprognotiseerde “break even’ resultaat. 

 
Cijfers worden doorgelopen met de leden. 

 

Ledenvergadering spreekt complimenten uit naar penningmeester voor opstellen 

jaarstukken. 
 

De ledenvergadering stelt voor om de hypothecaire lening versneld jaarlijks af te 
lossen gezien de forse reserves van de club. Dit staat overigens los van de 

reserves bij de SBSSA, want die zijn bestemd voor vervanging van de 

kunstgrasvelden. De penningmeester geeft aan de suggestie van de vergadering 

in overweging te nemen.  
 

c. Verslag van de kascommissie en dechargeverlening bestuur over 

hockeyseizoen 2014/2015. 
 

De kascommissie is tevreden met de financiële verslaglegging en stelt de 

ledenvergadering voor de penningmeester decharge te verlenen alsmede het 
volledige bestuur. Wel wordt gepleit voor volgend jaar meer aandacht in 

transparantie door middel van een apart kasboek en een meerjarenplanning voor 

groot onderhoud. 
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Opmerking door Stephanie Schoonhoven inzake bewaarplicht: Voorstel Artikel 

18,lid 6. Dit kan je van 10 jaar terugbrengen naar wettelijke termijn van 7 jaar. 

Formeel kan deze wijziging nu niet worden vastgesteld 

 
Kascommissie blijft gecontinueerd met Martijn Schoonhoven, Tjade Dantuma en 

Peter Haverman.  

 
 

4. Verslag Stichting Beheer Sportvelden Sportpark Adegeest (S.B.S.S.A)  
 
De penningmeester heeft als lid MHC Forescate verplicht zitting in het bestuur 

van de Stichting Beheer Sportvelden Sportpark Adegeest (S.B.S.S.A). Waar 

voorheen de velden 1, 2 en 3 werden beheerd door stichting E.K.A.A. zijn 

vanwege de fusie naar de nieuwe stichting niet alleen de velden 1,2, en 3 maar 
ook veld 4 en de kunstgrasvelden van Voorschoten ’97 (inclusief dug-outs en 

exclusief hekwerk) onder het beheer gebracht van de S.B.S.S.A.  

 
Fusie stichting is op 01-01-2014 met terugwerkende kracht. 

 
De stichting is volledig zelfstandig, heeft beslissingskracht en het bestuur werkt 

volstrekt onafhankelijk. De stichting is een grote spaarpot voor vervanging van 

de velden en er wordt een gezamenlijk voordeel behaald bij inkoop van 
bijvoorbeeld energie en schoonmaakcontracten.  Bijkomend voordeel is gunstig 

BTW-tarief. Ook is met de S.B.S.S.A. nog maar 1 formele gesprekspartner naar 

de gemeente over accommodatiezaken. 

 
De stichting stelt een werkgroep vervanging kunstgrasvelden in zodra zaken 

onderzocht moeten worden of infobijeenkomsten georganiseerd worden als er 

nieuws te melden is. 
 

Binnen S.B.S.S.A. worden ontvangen gelden geoormerkt. Voor het vervangen 

van de verschillende toplagen worden aparte voorzieningen gevormd. Alvorens 
investeringen te kunnen doen, zal de betreffende voorziening voldoende groot 

moeten zijn. 

 

Er zijn voor zowel Voorschoten 97 als MHC Forescate aparte 
exploitatierekeningen. Op het moment dat MHC Forescate uit de pas loopt/ meer 

uitgeeft, wordt de voorziening van de MHC Forescate minder. En zou 1 partij 

failliet gaan, kan de stichting nooit meer uitgeven dan de voorziening. 
 

Gevraagd wordt of bij vervanging velden ook naar de verlichting wordt gekeken. 
Antwoord: wordt meegenomen. 
 

 
5. Samenstelling bestuur; voordracht bestuursleden en aftredende 

bestuursleden: 

 
• Jan Marc Verlinden treedt af als bestuurslid HTZ Senioren, Veteranen, 

Trimmers. 

• Het bestuur stelt voor John Kootstra te benoemen als bestuurslid HTZ 

Senioren, Veteranen, Trimmers. 
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• Het bestuur stelt voor Paul Engels te benoemen als bestuurslid gastvrijheid 

en evenementen. 

• Het bestuur stelt voor Bob van de Kruk te benoemen als bestuurslid 

sponsoring en communicatie, welke functie hij tot en met afgelopen 
seizoen op interim basis vervulde. 

 

De ledenvergadering is akkoord met de voorgestelde bestuurskandidaten. De 
voorzitter wenst hen veel succes in hun nieuwe functie. Jan Marc Verlinden wordt 

door de voorzitter toegesproken en bedankt voor zijn werkzaamheden. 
 
6. Aangepaste statuten 

 

• Statuten dienen worden aangepast aan de eisen van de KNHB 

• Leeftijdsgrenzen per categorie jeugd/senior worden aangepast aan de 
KNHB-norm. Lag de grens bij MHC Forescate tot heden op 1 januari, zal 

dit conform de KNHB 1 oktober worden. 

• De opzegtermijn ( 1 mei) zal in de statuten worden opgenomen 
 

Statuten kunnen alleen maar formeel goedgekeurd worden als er minimaal 50 
stemgerechtigde leden op de ALV aanwezig zijn. Die zijn er nu niet. Volgende 

ALV wordt 5 oktober a.s. gepland. 

 
 

7. a. Vooruitblik seizoen 2015/2016 

 

Dit wordt per commissie uitgebreid toegelicht in een PowerPoint presentatie (zie 
bijlage dia 19 t/m 26) 

 

Daarnaast kort toegelicht: 
• Mede dankzij manager HTZ Joyce Visser zijn alle trainers en ook 

lijntrainers in augustus rondgekomen. 

• Er is een nieuwe (functie) coördinator Maatschappelijke doelen: Leontine 
Diemel. Het ondersteunen van maatschappelijke doelen wordt steeds 

belangrijker. Ook sponsoren verwachten dit van een organisatie. Nieuw 

initiatief: samenwerking met Villa Voorschot. Bewoners hiervan gaan 

ondersteunende activiteiten verrichten. 
• Social Media (FB /Twitter) zal waar dit kan intensiever ingezet worden. 

Daarmee zal het maatschappelijke draagvlak ook vergroot worden. 

• Diverse commissies worden uitgebreid en /of vindt vervanging plaats. 
Binnen de vereniging zal gezocht worden naar vrijwilligersinzet hiervoor. 

 
 
 b. Begroting seizoen 2015/2016 

 
• Voortzetting lijn afgelopen jaren.  

• Er wordt rekening gehouden met wat een kleine ledenafname.  

• Er zijn circa 60 tot 80 opzeggingen. 
• Het gemeentelijke subsidiebeleid zal minder worden waardoor het belang 

van de overige inkomsten toeneemt.  

• Sponsorinkomsten en de overige fundraising vereisen een onverminderd 

grote inzet van onze vrijwilligers. 
• Gelijk aan afgelopen jaren wordt ook in 2015-2016 relatief veel geld 
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geïnvesteerd in de ontwikkeling van ons technisch kader.  

• De begeleiding en het opleiden van eigen “Forescate” trainers, moet er 

voor zorgen dat deze kosten in de jaren hierna tenminste gelijk blijven, 

maar zo mogelijk iets zullen afnemen. 
• Er is vanuit de S.B.S.S.A een stuurgroep die toeziet op vervanging toplaag 

hockeyvelden 

• Aanleg van de velden wordt verwacht zomer 2016, als alles goed gaat. 
 

 
8. Rondvraag en sluiting 
 

Er wordt in het algemeen aandacht gevraagd voor de inzet van alle 

bestuursleden. Onder luid applaus worden zij bedankt voor hun tomeloze 

inzet.  
 

Door een ieder is de presentielijst getekend. 

 
Sluiting ALV om 22.30 uur onder dankzegging van alle aanwezigen bij deze 

vergadering. 


